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《中考英语作文范文两篇：对我影响最大的人》

中考英语作文是中考英语的重要环节，它不仅考验我们的英语表达能力，还考察我们
的思维能力和文化素养。我们应该多背
优秀的中考英语作文范文，不断提升自己的英语写作水平。

中考英语作文范文一：

The Person Who Has Influenced Me Most

The person who has influenced me the most is my mother, who is in her forties. She is
always patiently listening to my problems and giving me advice on how to solve them. As
a doctor, she often says that being meticulous is never enough. She always works
overtime and dedicates most of her time to her job.

Because of this, I think she is not only a great mother but also an excellent doctor. I
admire her dedication and perseverance in her work.

I hope to grow up to be like her, someone who is caring, compassionate, and dedicated
to their work. I want to make her proud and continue the legacy of care and dedication
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that she has taught me.

参考译文：

对我影响最大的人

对我影响最大的人是我的妈妈，她四十几岁。她总是耐心地倾听我的问题，并给我建
议如何解决。作为一名医生，她常说再怎么细心也不为过。她总是加班，把她的大部
分时间都奉献给了工作。

因此，我认为她不仅是一位好妈妈，也是一名好医生。我敬佩她的奉献精神和毅力。

我希望长大后能像她一样，成为一个有爱心、同情心且对工作负责的人。我想让她为
我感到骄傲，并继续她教给我的关怀和奉献的传统。

中考英语作文范文二: 

The Person Who Has Influenced Me Most

The person who has influenced me the most is my English teacher, Mr. Wang. He is a
dedicated and passionate educator who always goes the extra mile to help his students.

Mr. Wang has a unique teaching style that makes every class interesting and engaging. He
encourages active participation and fosters a positive learning environment. He is always
patient and willing to answer our questions, regardless of how simple or complex they
may be.

Aside from his excellent teaching abilities, Mr. Wang is also a great mentor. He often
shares his life experiences and wisdom with us, helping us navigate through the
challenges of adolescence. He believes in the potential of each and every one of his
students and motivates us to strive for excellence.

Because of Mr. Wang's influence, I have developed a love for English and a passion for
learning. I hope to become a lifelong learner and make him proud.

参考译文：

对我影响最大的人

对我影响最大的是我的英语老师王老师。他是一位敬业而热情的教育家，总是不遗余
力地帮助他的学生。

王老师有着独特的教学风格，每节课都很有趣，引人入胜。他鼓励积极参与，营造积
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极的学习环境。他总是很有耐心，愿意回答我们的问题，无论这些问题有多简单或复
杂。

除了出色的教学能力，王老师还是一位伟大的导师。他经常与我们分享他的生活经验
和智慧，帮助我们度过青春期的挑战。他相信每一个学生的潜力，激励我们追求卓越
。

由于王老师的影响，我对英语产生了热爱和学习的热情。我希望成为一名终身学习者
，让他感到骄傲。
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